
Beantwoording technische vragen PVV SVS 38/18 Life sciences A health

Van: Laurens van Asten 
Verzonden: dinsdag 21 augustus 201 8 
Aan: Joyce Willems - Kardol
Onderwerp: Antwoord: Technische vraag SVS 38/18 Life sciences & health 

Beste mevrouw Willems-Kardol,

Hieronder onze reactie op uw technische vragen:

Op Brabant.nl is te lezen: "De sector life sciences richt zich op de bewerking van cellen in planten, 
mensen of dieren om gezondheid en genezing te bevorderen."
1. Raakt de begrotingswijziging danwel uitvoeringsprogramma innovatie life sciences & health 2018 - 
2022 organisaties ed welke werken met dierproeven?
Zoals u weet zijn soms dierproeven nodig om een volgende stap bij productontwikkeling mogelijk te 
maken. Tevens hebben wij u eerder medegedeeld, zie schriftelijke reactie op uw vraag d.d. 14 maart 
2017 C2204081/415903, dat dierproeven onder de bevoegdheid vallen van het Rijk. Met dit 
programma willen we de bestaande innovatiekracht op life sciences & health verder versterken in 
Brabant. In het uitvoeringsprogramma zijn geen voornemens met betrekking tot dierproeven 
opgenomen. De kans is derhalve klein dat organisaties, die werken met dierproeven, hiervan gebruik 
gaan maken, maar niet onmogelijk.

2. Is het denkbaar dat met dit Statenvoorstel organisaties ed welke dierproeven (laten) uitvoeren 
aanspraak kunnen maken op financiering van de provincie?
Zie antwoord op vraag 1.

3. Is er een mogelijkheid om uit te sluiten dat de provincie investeert danwel subsidieert aan bedrijven 
welke dierproeven (laten) uitvoeren? Zoja, hoe?
Ja, hiervoor verwijs ik u graag naar de Memo van Gedeputeerden d.d. 5 maart 201 8, 
C2223365/4328202. De wetgeving waarop dierenwelzijn is gebaseerd, is nationale en Europese 
regelgeving. Bedrijven met een vergunning voor dierproeven vallen onder de bevoegdheid van het 
Rijk. Eerder hebben wij aangegeven dat het college van Gedeputeerde Staten het opstellen van een 
provinciaal stappenplan voor stimulering van dierproefvrij onderzoek om die reden niet wenselijk 
vindt.
Het is juridisch mogelijk om dierproeven uit te sluiten in subsidieregelingen. In de praktijk is dit niet 
uitvoerbaar en niet wenselijk om eenzijdig dat uit te voeren. Dit heeft te maken met het gegeven dat 
de brede subsidieprogramma's samen met andere stakeholders zijn opgezet, waarin meerdere 
belangen worden nagestreefd. Daarnaast zijn investeringen in bedrijven weggelegd bij de Brabantse 
Ontwikkelings Maatschappij. Als PS heeft u de kaders bepaald onder welke condities mag worden 
geïnvesteerd.

Met vriendelijke groet,
Laurens van Asten

L.G.A (Laurens) van Asten MSc. 
Projectleider Innovatie (Lifetec)



—Oorspronkelijk bericht—
Van: Joyce Willems - Kardol 
Verzonden: maandag 20 augustus 201 8 
Aan: STATENGRIFFIE
Onderwerp: Technische vraag SVS 38/18 Life sciences & health 

Beste griffie

Op Brabant.nl is te lezen: "De sector life sciences richt zich op de bewerking van cellen in planten, 
mensen of dieren om gezondheid en genezing te bevorderen."
1. Raakt de begrotingswijziging danwel uitvoeringsprogramma innovatie life sciences & health 2018 - 
2022 organisaties ed welke werken met dierproeven?
2. Is het denkbaar dat met dit Statenvoorstel organisaties ed welke dierproeven (laten) uitvoeren 
aanspraak kunnen maken op financiering van de provincie?
3. Is er een mogelijkheid om uit te sluiten dat de provincie investeert danwel subsidieert aan bedrijven 
welke dierproeven (laten) uitvoeren? Zoja, hoe?

Verzoek om deze technische vragen uiterlijk donderdag 23 aug te beantwoorden.

Met vriendelijke groet,

Joyce (J.C.) Willems-Kardol

Lid Provinciale Staten van Noord-Brabant Fractie Partij voor de Vrijheid


